
O nas - tekst łatwy do czytania (ETR) 

Zapraszamy do przeczytania informacji o Starostwie Powiatowym 

w Gostyniu w formacie tekstu "Łatwe do czytania". 

Gdzie się znajdujemy? 

Starostwo Powiatowe w Gostyniu ma siedzibę w Gostyniu przy ul. 

Wrocławskiej 256. 

Przyjmowanie klientów odbywa się w 4 budynkach mieszczących się w 

Gostyniu pod adresem: 

1. ul. Wrocławska 256 - znajdują się tutaj gabinety Starosty 
Gostyńskiego, Wicestarosty Gostyńskiego, Członka Zarządu Powiatu, 

Skarbnika Powiatu, Sekretarza Powiatu, Audytora Wewnętrznego 
oraz: Wydział Organizacyjny, Wydział Oświaty i Spraw Społecznych, 

Wydział Finansów, Wydział Promocji i Rozwoju Powiatu,  Wydział 
Inwestycji i Dróg; 

2. ul. Poznańska 200 – znajdują się tutaj: Wydział Architektury i 
Budownictwa, Wydział Geodezji, Kartografii i Gospodarki 

Nieruchomościami, Powiatowy Rzecznik Konsumentów, Wydział 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa; 

3. ul. Wrocławska 154 – znajduje się tutaj Wydział Komunikacji; 
4. ul. Wrocławska 8 – znajduje się tutaj Powiatowy Zespół do Spraw 

Orzekania o Niepełnosprawności 

Czym się zajmujemy? 

Starostwo Powiatowe w Gostyniu jest jednostką organizacyjną Powiatu 

Gostyńskiego działającą w formie jednostki budżetowej. 

Starostwo wykonuje różne zadania. 

Zajmuje się sprawami związanymi z budową domu. 
Możesz tutaj wyrobić kartę wędkarską. 

Zarejestrujesz tutaj samochód, odbierzesz dowód rejestracyjny, tablice 

rejestracyjne lub prawo jazdy. 

Możesz zgłosić też informację o zmianie właściciela gruntu oraz uzyskasz 

wypis z rejestru gruntów. 

Pracownicy starostwa dbają też o powiatowe szkoły oraz drogi. 

Kto nami kieruje? 

Kieruje nami Starosta Gostyński. 

Starosta Gostyński jest przewodniczącym Zarządu Powiatu Gostyńskiego, 

który jest organem wykonawczym administracji samorządowej. 



Zarząd Powiatu Gostyńskiego wykonuje swoje zadania przy pomocy 

Starostwa Powiatowego w Gostyniu. 

Starosta kieruje Starostwem przy pomocy Wicestarosty, Członka Zarządu, 
Skarbnika Powiatu, Sekretarza Powiatu i kierowników komórek 

organizacyjnych. 

 Jak do nas trafić: 

Budynek przy ul. Wrocławskiej 256 

Do budynku przy ul. Wrocławskiej 256 prowadzą dwa wejścia. 

Jedno od ul. Wrocławskiej, a drugie od strony biblioteki publicznej. 

Wejście na parter budynku wymaga pokonania schodów z 3 i 10 

stopniami. 

Na piętro prowadza schody z 24 stopniami. 

Schody wyposażone są w poręcze. 

 Jeśli jesteś osobą na wózku, to musisz wiedzieć, że w budynku nie ma 
windy, możliwe jest skorzystanie z dzwonka przy drzwiach znajdujących 

się od strony biblioteki publicznej w celu przywołania pracownika. 

 Jeśli chcesz przyjechać samochodem, przed budynkiem znajdują się 

bezpłatne miejsca parkingowe, nie ma natomiast wyznaczonych miejsc 

postojowych dla osób niepełnosprawnych. 

 Budynek przy ul. Poznańskiej 200 

Wejście główne znajduje się we frontowej części budynku. 

Dotarcie do wejścia głównego umożliwiają schody i podnośnik do wózków. 

Jeśli chcesz przyjechać samochodem, przed budynkiem znajdują się 

bezpłatne miejsca parkingowe, nie ma natomiast wyznaczonych miejsc 

postojowych dla osób niepełnosprawnych. 

Budynek przy ul. Wrocławskiej 8    

Wejście główne znajduje się od strony ul. ks. Fr. Olejniczaka. 

Wejście do budynku wymaga pokonania schodów z 8 stopniami 

wyposażonymi w poręcze. 



Osoby z niepełnosprawnościami korzystać mogą z windy usytuowanej od 

strony ul. Wrocławskiej. 

Jeśli chcesz przyjechać samochodem, przed budynkiem znajdują się 
bezpłatne miejsca parkingowe, w tym oznaczone dla osób 

niepełnosprawnych. 

Budynek przy ul. Wrocławskiej 154 

 Wejście główne znajduje się w tylnej części budynku. 

Osoby z niepełnosprawnościami korzystać mogą z podjazdu. 

Jeśli chcesz przyjechać samochodem, przed budynkiem znajdują się 

bezpłatne miejsca parkingowe, nie ma natomiast wyznaczonych miejsc 

postojowych dla osób niepełnosprawnych. 

Inne udogodnienia: 

Jeśli jesteś osobą niewidomą lub mającą duże problemy ze wzrokiem – 
poinformuj o tym pracowników Urzędu. Oni pomogą załatwić Twoją 

sprawę. 

Jeśli towarzyszy Ci pies asystujący, możesz z nim przyjść do Urzędu. 

Przeczytaj informację tutaj. 

Jeśli jesteś osobą głuchą lub słabosłyszącą możesz skorzystać z tłumacza 

języka migowego. 

Tłumacz jest usługą bezpłatną. 

Praca Starostwa 

Starostwo czynne jest od poniedziałku do piątku. 

W poniedziałek pracuje od 8:00 do 16:00. 

We wtorek, środę, czwartek i piątek od 7:00 do 15:00. 

Chcesz załatwić sprawę w Starostwie ? 

Możesz przyjść do Starostwa i spotkać się z pracownikiem. 

Możesz przynieść pismo i zostawić je w Biurze Obsługi Klienta lub 

bezpośrednio w Wydziale. 

Możesz zadzwonić na numer: 65 575 25 53 

http://bip.powiat.gostyn.pl/?c=1856


Możesz napisać e-mail na adres: starostwo@gostyn.pl 

Możesz wysłać pismo na adres: 

Starostwo Powiatowe w Gostyniu 

ulica Wrocławska 256 

63-800 Gostyń 

 


